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Vragen van de leden Bouwmeester
en Roefs (beiden PvdA) aan de
ministers van Verkeer en Waterstaat
en van Volksgezondheid, Welzijn en
Sport over de beschonken «bob».
(Ingezonden 9 maart 2010)

1
Bent u ook zo geschrokken van het
bericht «De Bob zelden nuchter»?1

2
Is het waar dat mannelijke bob’s
gemiddeld vier alcoholische drankjes
op hebben voordat ze in de auto
stappen?

3
Is het bekend waarom met name
mannelijke bob’s denken dat ze met
een hoger alcoholpromillage dan
wettelijk is toegestaan in de auto
kunnen stappen? Zo nee, bent u
bereid dit te onderzoeken?

4
Is bij u bekend waarom vrouwelijke
chauffeurs zich wel aan de norm
houden?

5
Welke conclusies verbindt u aan de
uitkomsten van dit onderzoek voor de
BOB-voorlichtingscampagne? Is het
tegen die achtergrond te overwegen
meer voorlichting te geven over het
maximaal aantal te drinken
consumpties in plaats van over de
BOB?

6
Is bij u bekend dat mensen niet weten
na hoeveel uur ze weer mogen rijden
in het geval dat ze alcohol hebben
gedronken? Heeft u dit ooit
onderzocht? Zo nee, bent u bereid de
voorlichting hierop aan te passen?

1 De Telegraaf, 8 maart 2010.
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